
	  
Tilføjelse	  efter	  generalforsamlingen	  i	  BBC	  den	  28.	  april	  2015:	  
	  
Efter	  den	  ordinære	  generalforsamling	  var	  Henrik	  Friis,	  afgående	  formand	  for	  Danmarks	  
Bridgeforbund,	  inviteret	  til	  at	  orientere	  om	  stort	  og	  småt	  omkring	  bridge,	  og	  hvad	  der	  rører	  sig	  på	  
forbundsniveau.	  
	  
Henrik	  Friis	  fortalte	  i	  vel	  knap	  3	  kvarter	  om	  hvad	  der	  foregår	  i	  forbundets	  forskellige	  udvalg,	  og	  
foreslog	  også,	  at	  BBC	  bør	  gå	  efter	  nye	  ”juniorer”,	  som	  har	  passeret	  de	  50.	  
	  
Henrik	  Friis,	  et	  sprudlende	  energibundt,	  fremlagde	  også	  eksempler	  på	  fejl	  ved	  bridgebordet,	  hvor	  
han	  gennem	  årene	  har	  været	  tilkaldt	  som	  turneringsleder.	  
De	  ca.	  70	  fremmødte	  medlemmer	  kom	  med	  det	  ene	  latterbrøl	  efter	  det	  andet,	  og	  da	  Henrik	  Friis	  –	  
efter	  flere	  gange	  at	  have	  spurgt,	  om	  han	  måtte	  fortsætte	  –	  afsluttede	  sit	  indlæg,	  kvitterede	  
forsamlingen	  med	  en	  meget	  lang	  klapsalve.	  
	  
I	  klubben	  er	  BBC	  meget	  glade	  for	  Henrik	  Friis’	  fantastiske	  fremstilling	  af	  det	  morsomme	  ved	  at	  
være	  bridgespiller.	  
	  
	  
	  


